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concept-VERSLAG  66ste STATUTAIRE LEDENVERGADERING KBO PRINSENBEEK 
       vast te stellen in de ledenvergadering van 2021 
Datum: donderdag 5 maart 2020 
Locatie: Ontmoetingscentrum De Zilverberk, Schoolstraat 9, Prinsenbeek 
 
Welkom met een kopje koffie/thee met traktatie. 
01 Opening  
In aanwezigheid van ongeveer 100 leden opent de vice-voorzitter, Ad Meulemans, de vergadering en 
heet eenieder van harte welkom op deze 66ste jaarvergadering. In het afgelopen jaar zijn 20 leden 
overleden, waarvoor 1 minuut stilte wordt gevraagd om hen te gedenken. 
Mededelingen/aanvullingen op de agenda: 

a. Ad Meulemans is aftredend en niet herkiesbaar. 
b. Afwezig door ziekte: voorzitter Wender de Beet, en bestuurslid Rienus Huijbregts. 
c. Sjan Franken zal notuleren omdat Josien van Melis nog herstellende is. 
d. Jan van Genesen vraagt het woord, voorzitter verplaatst verzoek naar de rondvraag. 

 
02. Notulen algemene ledenvergadering 21 maart 2019 
Notulen zijn gemaakt door Sjan Franken en worden ongewijzigd vastgesteld, met dank aan Sjan. 
 
03. Jaarverslag 2019  
Jaarverslag 2019 is ter vergadering beschikbaar voor alle aanwezigen en is terug te vinden op de 
website. Ad Meulemans leest het voorwoord van de voorzitter voor. Verder neemt hij vanaf blad 8 
het verslag in hoofdpunten door. Al met al een drukbezocht jaar. 
Opmerking inzake jaarverslag 2019: op blad 3 ontbreekt bij carnaval: Dijo van Gils. Secretaris zal 
deze alsnog toevoegen. 
 
04. Financieel verslag 2019 
Financieel verslag 2019 is voor aanvang van de vergadering uitgedeeld aan alle aanwezigen. De 
penningmeester, Ton Broks, geeft toelichting middels een PowerPoint presentatie. 
Ledenbestand per 31-12-2019: 1236 dit is een toename van 16 leden ten opzichte van 2018. 
Contributie is gehandhaafd op € 22, afdracht aan KBO Brabant € 11,93, wat betekent dat per lid  
€ 10,07 per jaar beschikbaar is.  
Wij wachten nog op de uitspraak van de rechtbank inzake de subsidie over 2018 van de Gemeente 
Breda. Voor 2019 is de subsidie aanvraag door de Gemeente afgewezen. 
Energiekosten zijn gestegen doordat de energievretende airco de hele zomer in 2019 heeft moeten 
draaien.  
Het bestuur stelt voor het positieve resultaat van € 1.935,58 ten gunste van het eigen vermogen te 
brengen. 
 
De contributie voor dit jaar bedraagt nog € 22,00 per lid. Voor het jaar 2021 zal de contributie 
worden verhoogd met € 2,00 in verband met enerzijds een hogere afdracht aan KBO Brabant van  
€ 1,00 en anderzijds € 1,00 voor onze vereniging. De consumptieprijzen zullen niet worden 
verhoogd hoewel de BTW afgelopen jaar is verhoogd van 6 naar 9 % en wij wellicht de komende 
jaren geen gemeentelijke subsidie meer gaan ontvangen. 
De afdracht aan KBO Brabant zal in 2020 bedragen € 11,93 en € 12,93 in 2021. 
 
 
 

SENIORENVERENIGING 
KBO PRINSENBEEK 

secretaris@kboprinsenbeek.nl 
  www.kboprinsenbeek.nl 

 
 
 

Ontmoetingscentrum De Zilverberk, Schoolstraat 9, 4841 AC Prinsenbeek, 076-5419458 
 
 

mailto:secretaris@kboprinsenbeek.nl
http://www.kboprinsenbeek.nl/


 2 

 
 
05. Verslag kascontrolecommissie en benoeming nieuw lid 
De kascontrole is uitgevoerd op woensdag 19 februari 2020, door de heren Wil Vriens, Jan van der 
Bom en Rinie Peemen. Naast controle van de boeken is ook het vermogen van de KBO per 31-12-
2019 gecontroleerd. 
Rinie Peemen meldt dat de kascommissie volledige inzage heeft gekregen in de boeken en dat deze 
volledig in orde zijn bevonden, De inkomsten klopten met de onderliggende bescheiden. De 
uitgaven zijn door de onderliggende rekeningen gedekt. 
Tevens hebben wij het vermogen van de vereniging gecontroleerd. Wij zijn van oordeel dat 
onderstaand overzicht een getrouw beeld geeft van de grootte en samenstelling van de geldmiddelen 
op 31 december 2019.  
 
Aftredend lid van de kascontrolecommissie is Wil Vriens. De heer Frans Bastiaansen is bereid 
gevonden deze taak over te nemen. 
 
06. Financieel verslag 2019 Stichting De Zilverberk 
De penningmeester van Stichting De Zilverberk, Huib Jansen, geeft een toelichting op de cijfers 
middels een PowerPoint-presentatie. 
De kascontrole over 2019 heeft nog niet plaatsgevonden, daarom zijn de getoonde cijfers onder 
voorbehoud van goedkeuring door de kascontrolecommissie. 
Het bestuur van Stichting De Zilverberk werkt momenteel aan een investeringsplan voor uitbreiding 
van het gebouw. Waarbij ook de airco vervangen zal worden omdat deze inmiddels 20 jaar oud is 
en energie vreet. 
Er worden nog geen zonnepanelen geplaatst, omdat dit een investering vergt van minimaal  
€ 40.000,-- en daarmee kan nog niet alle benodigde elektra worden opgewekt. 
Wel wordt onderzocht of het met beschikbare subsidies later wel mogelijk is zonnepanelen te 
plaatsen. 
 
07. Bestuursverkiezing 
Wim Batist is volgens rooster aftredend en heeft zich herkiesbaar gesteld.  
Ad Meulemans treedt af vanwege drukke werkzaamheden elders. Ad blijft de klusploeg aansturen. 
Als kandidaat voor de functie van penningmeester wordt voorgedragen: Sjan Franken. Zij heeft de 
afgelopen maanden stage gelopen bij Ton Broks en is bereid zijn taken over te nemen. Er zijn geen 
bezwaren tegen deze kandidaatstelling. Sjan gaat vanaf heden de taken van Ton overnemen. Ton blijft 
nog wel aan als bestuurslid. 
Een ruime meerderheid van de aanwezigen stemde in met voorgaande. 
 
 08. Wat verder ter tafel komt en rondvraag. 
a. Jan van  Genesen krijgt het woord. Hij komt terug op de bestuursverkiezing in 2019. Hij zegt dat 
dit niet volgens de regels is gegaan.  
Vorig jaar heeft voorzitter Wender de Beet al aangegeven dat deze wijze van bestuursverkiezing 
niet volgens de statuten is. Maar omdat de statuten nog dateren uit de tijd dat een goedwillende 
vrijwilliger de zaak kon runnen heeft hij toen de aanwezige leden gevraagd om toch akkoord te 
gaan met het gevoerde beleid en het aanblijven van alle bestuursleden in de bestaande 
samenstelling. Een ruime meerderheid is toen akkoord gegaan met het aanblijven van het huidige 
bestuur. Dus dit kan nu niet opnieuw ter discussie worden gesteld. 
Jan wil toch discussie voeren met bestuur. Op verzoek van de vergadering wordt deze discussie niet 
verder gevoerd tijdens deze vergadering omdat dit een conflict is tussen Jan en het bestuur. 
Afgesproken wordt dat Jan wordt uitgenodigd door het bestuur om de zaak voor eens en voor altijd 
af te sluiten. Jan vraagt of daar dan wel alle bestuursleden bij aanwezig zijn. 
b. Piet Houtepen neemt ook nog het woord hij vindt het jammer dat Jan op deze wijze wordt 
weggezet en vraagt applaus voor hetgeen Jan voor de vereniging heeft gedaan. 
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Ad Meulemans geeft aan dat het bestuur altijd grote waardering heeft gehad voor alles wat Jan heeft 
gedaan. Jan heeft meerdere malen aangegeven geen afscheid te willen, dat heeft het bestuur 
gerespecteerd. 
 
10. Sluiting 
De voorzitter bedankt de aanwezige leden voor hun komst en niets meer aan de orde zijnde sluit hij 
de vergadering.  
 
Wim Batist bedankt Ad Meulemans voor zijn jarenlange inzet en overhandigt een bloemetje en een 
kistje wijn. 
 
Onder het genot van een drankje en een hapje is de middag afgesloten met een optreden van Rens 
Kouwenberg die ons met muziek en liedjes vermaakte. 
 
 
Ad Meulemans, vice-voorzitter   Josien van Melis, secretaris 
        
       Notulen gemaakt door Sjan Franken 
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